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Martwa ustawa o skardze nadzwyczajnej o czym przestrzegałem w Sejmie już w grudniu
2017 r.
Konieczne są pilne natychmiastowe zmiany.
Do końca lutego 2020 r. złożonych zostało przez obywateli łącznie 6648, w tym 1904 w
sprawach cywilnych. Do Sądu Najwyższego trafiło tylko 18 skarg nadzwyczajnych, z czego 11
wniósł Prokurator Generalny, a 7 Rzecznik Praw Obywatelskich. Rozstrzygnięcia zapadły na
razie w odniesieniu do 7 spośród tych skarg, 4 zostały uwzględnione - poinformował PAP
zespół prasowy SN.

    

Zatem należy rozważyć :

  

I. natychmiastową zmianę ustawy o skardze nadzwyczajnej i powołanie komisji sejmowej
złożonej z posłów i senatorów z udziałem prokuratury, przedstawiciela RPO i samych
pokrzywdzonych jako organu do wniesienia skargi nadzwyczajnej do Sądu Najwyższego.
Komisja działała by podobnie jak komisja petycji prowdzona przez Pana Posła Piechotę.
lub skorzystania z projektu ówczesnej I Prezes Sądu Najwyższego prof. M. Gersdorf

  

II przez powołanie obywatelskiego Rzecznika Sprawiedliwości Powszechnej przy Sądzie
Najwyższym,który będzie posiadał uprawnienia:
- złożenia skargi kasacyjnej i kasacji,
- będzie mógł brać udział w postępowaniu przed SN
- a także będzie mógł wystąpić z wnioskiem dyscyplinarnym w przypadku rażącego naruszenia
prawa.
Oba wnioski były złożone przez Klub Kukiz,15 w grudniu 2017 r. ( referował poseł Jerzy
Jachnik) – nagranie poniżej.

  

  

{youtube} Ng3_nGWiFkE {/youtube}
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https://www.youtube.com/watch?v=Ng3_nGWiFkE

